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ZÁPISNICA 

z 4. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 07. 08. 2014 

 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie 

2. Plnenie rozpočtu KSK za I. polrok 2014   

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2014 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle               

VZN č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

5. Návrh na opravu uzn.č.66/2014 zo 4.zasadnutia  Z KSK konaného dňa 28.apríla 2014 

v Košiciach-Zmeny v sieti škôl, šk.zariadení, stredísk prakt.vyučovania a pracovísk 

prakt.vyučovania SR-zaradenie elokovaných pracovísk stredných škôl v 

zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

 

K bodu č. 1 
  

Pracovné rokovanie otvoril a viedol predseda školskej komisie  pán V. Zahorčák. 

Privítal zástupcov odboru školstva MVDr. J. Špaka a Ing. M. Knutovú. Keďže program 

rokovania bol doplnený o spoločný materiál odboru školstva a správy majetku – Nájom 

nebytových priestorov a parkovacích miest vo vlastníctve KSK v areáli Hotelovej akadémie 

na Južnej triede 10 v Košiciach na základe obchodnej verejnej súťaže a podmienok, komisia 

hlasovala za schválenie doplneného programu.  

 

Hlasovanie č.1 : 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 30/2014  



Prítomní členovia hlasovaním schválili doplnený  program rokovania.     

 

K bodu č. 2 

 Ing. M. Karafová uviedla základné skutočnosti  k plneniu rozpočtu v oblasti bežných 

a kapitálových príjmov a výdavkov. Nakoľko sa neplní daň z príjmu fyzických osôb,  odbor 

financií navrhuje riešenie, ktoré je uvedené už v úprave rozpočtu.  

Za odvetvie školstva bolo konštatované rovnomerné plnenie rozpočtu, riešilo sa 

spolufinancovanie projektov a tiež  schválenie návrhov na stroje a zariadenia pre školské 

jedálne. 

 K predloženému materiálu neboli pripomienky a otázky. 

  

Hlasovanie č. 2 :  

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 31/2014:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a zobrať na vedomie plnenie 

rozpočtu KSK za I. polrok 2014  

 

K bodu č. 3 

 Ing. M. Karafová informovala členov komisie o 2. úprave rozpočtu KSK v roku 2014. 

Predmetom úpravy sú návrh riešenia výpadku dane z príjmov fyzických osôb, rozpočtové 

opatrenia schválené predsedom KSK, ktoré riešili priebežné nevyhnutné operatívne zmeny 

v rozpočte a ostatné úpravy vyplývajúce z prijatých dotácií, z fondov EÚ, darov 

a sponzorských príspevkov. 

K predloženému materiálu neboli pripomienky a otázky. 

  

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0   

Uznesenie  č. 32/2014:  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu  KSK prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraj v roku 2014 

 

K bodu č. 4 

 Informácia o poskytnutých dotáciách je prehľadom  poskytnutých a zamietnutých 

žiadostí  o dotácie v zmysle VZN KSK č.3/2006 do výšky 3300 € na základe rozhodnutia 

predsedu KSK. 

K predloženému materiálu neboli zo strany členov komisie žiadne pripomienky.  

Hlasovanie  č. 4 : 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 33/2014:  



Školská komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu  

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

  

 

K bodu č. 5  

MVDr. J. Špak informoval členov komisie, že dôvodom opravy uznesenia č.66/2014 

je formálna zmena, ktorá spočíva v oprave názvu ulice elokovaného pracoviska Pavlovce nad 

Uhom, ako súčasti SOŠ technickej Kukučínova 23, Košice. Školou predložené podklady 

uvádzali adresu ako Talinská 467, pričom správny názov ulice je Ťahyňská  845/3. 

Zo strany členov komisie neboli žiadne otázky a pripomienky. 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 34/2014:  

Školská komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť opravu uznesenia č.66/2014 

zo 4. zasadnutia Zastupiteľstva KSK konaného dňa 28.4.2014 – Zmeny v sieti škôl 

a školských zariadení, stredísk praktického vyučovania a pracovísk praktického vyučovania 

SR – zaradenie elokovaných pracovísk stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 

 

 

K bodu č. 6 

 

 K predloženému materiálu MVDr. J. Špak uviedol, že podnikateľská činnosť 

Hotelovej akadémie na  Južnej  triede 10, Košice k 31.12.2013 vykazuje výraznú stratu. 

V zmysle zákona  o rozpočtových pravidlách je povinnosťou školy stratovú  podnikateľskú 

činnosť ukončiť. Vzhľadom k tomu, že škola nebola schopná prijať opatrenia, ktoré by viedli 

ku kladnému hospodáreniu, k zníženiu nákladov a k zvýšeniu konkurencieschopnosti  

rozhodol sa zriaďovateľ riešiť  uvedenú situáciu. 

Porada predsedu KSK schválila zrušenie podnikateľskej činnosti v ubytovacích 

a stravovacích službách a schválila návrh na nájom nebytových priestorov Hotelovej 

akadémie formou obchodnej verejnej súťaže za účelom získania strategického partnera, ktorý 

zachová účel nájmu a bude schopný aj investovať do majetku KSK, tak ako  je uvedené 

v podmienkach obchodnej verejnej súťaže. 

 V rámci diskusie časť diskutujúcich oponovala predloženému návrhu v tom, že 

vhodnejšie je hľadať iné riešenie ako to prenajímať. Zaujímali sa o dôvody straty, nakoľko je 

v povedomí verejností, že o akcie na Hotelovej akadémii je veľký záujem a je potrebné 

rezervovať termín dlho vopred a ceny sú tiež pomerne vysoké (MVDr. Jenčová). Väčšina 

diskutujúcich sa zhodla na potrebe predložiť finančnú analýzu, z čoho vznikla strata a tiež 

predložiť aj iné alternatívy využitia.  Iné návrhy sa týkali spojenia SOŠ J. Bocatia  s HA 

a predaj budovy na Bocatiovej a tiež využitie ubytovacích priestorov na školský internát       

(J. Krištan). Keďže  niektorí členovia komisie navrhovali, aby to spravovala organizácia 

patriaca pod VUC, ako je Správa majetku KSK, bola na rokovanie komisie prizvaná aj vedúca 

odboru správy majetku Ing. D. Šebeňová.  

Ing. D. Šebeňová vysvetlila členom komisie objektívne skutočností v súvislosti so Správou 

majetku KSK ako rozpočtovou organizáciou KSK. Podľa pani Ing. Šebeňovej je  vhodná 

lokalizácia školy  predpokladom úspešnej obchodnej súťaže so zachovaním účelu využitia 

a ďalšieho zhodnotenia objektu. Neodporúčala by ísť do podielového spoluvlastníctva.  



 Prítomní členovia komisie hlasovali o pôvodnom, predloženom návrhu  

Školská komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Nájom nebytových priestorov 

a parkovacích miest vo vlastníctve KSK v areáli Hotelovej akadémie na Južnej triede 10 

v Košiciach  

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 14 

Za: 7 

Proti: 5 

Zdržal sa: 2 

Návrh nebol prijatý 

Následne prítomní členovia komisie hlasovali o vlastnom návrhu  

ŠK odporúča vykonať kontrolu na uvedenej škole s cieľom určiť hlavné príčiny straty 

podnikateľskej činnosti a hľadať iné riešenia využitia nebytových  priestorov ako je dlhodobý 

prenájom. 

Hlasovanie č.7: 

Za: 7 

Proti: 7 

Zdržal sa: 0 

Návrh nebol prijatý  

 

K bodu č. 7 

 V rámci bodu rôzne informoval predseda komisie V. Zahorčák o zámere uskutočniť 

výjazdové zasadnutie komisie na niektorej strednej škole, ktorej súčasťou je COV. 

Ing. R. Luby informoval komisiu o akcii „Kolesá proti rakovine“, ktorá bude súčasťou 

VI. ročníka podujatia KSK Mosty bez Bariér 17.9.2014 v areáli SOŠ  Pribeník.  

Ing. J. Krištan sa verejne ohradil voči  diskriminačnému usmerneniu pre prijímanie 

žiakov neštátnych škôl  do školských internátov.  

Za odbor školstva reagovala K. Franková, vysvetlila hlavné dôvody vydania  

usmernenia pre školské internáty a potvrdila mapovanie prehľadu prijímacieho konania, 

pričom aktuálne informácie z internátov budú k dispozícii po začiatku nového školského roka.    

PhDr. M. Čižmár podal informáciu o plánovanom projekte na zvyšovanie právneho 

povedomia zamestnancov a žiakov škôl.    

K bodu č. 8 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie V. Zahorčák  zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Štefan Kandráč 

tajomník komisie 

...................................................... 

                      Viliam Zahorčák  

predseda komisie 

 

 


